

Translation from Russian:

On the company letterhead

JOINT STOCK COMPANY

«BelEnergMash»

Letter № 80 from 25. 01. 2019

LLC «PEW «TMM-Energobud»

To General Director

V. Korbut

Letter - Feedback

CJSC "BelenergoMash" thanks the LLC "Power Engineering Works" TMM-Energobud "for a long-term quality and impeccable work on deliveries of high pressure pipelines, that were necessary for the construction of the UpperTagil hydroelectric power station, repair of the Ryazan TPP and were supplied in accordance with Contract No. P.25.02 / 12-14 of 25.12.2014; supply of pipelines for the Smolensk NPP according to the Contract No. TD / R01.01 / 02-16 dated 01.02.2016. According to these contracts, deliveries were completed in full and in due time, no claims to the specified equipment.

Fruitful cooperation with LLC "ZEM-Energobud" lasts from 2014 till now. During this time, contracts were signed and executed for the manufacture and supply by your organization of units and components of high pressure pipelines for a total amount of more than 174 million rubles.

Sincerely,

CEO

Ilya Starikov



ЗАКРЫТОЕ АКЦИОНЕРНОЕ ОБЩЕСТВО
БЕЛЭНЕРГОМАШ

125009, г. Москва, Нижний Кисловский переулок, д. 7, стр. 1. Тел/факс: (495) 697-17-18, 697-04-72, 691-50-81, e-mail: info@bem96.ru
ИНН/КПП 7701719484/770401001, ОГРН 5077746709959

Исх.№ 80 от 25.01.2019г.

ООО «ЗЭМ «ТММ-ЭНЕРГОСТРОЙ»
Генеральному директору
В.В.Корбуту

Письмо-отзыв

ЗАО «БелЭнергоМаш» благодарит **ООО «Завод Энергетического Машиностроения «ТММ-Энергобуд»** за многолетнюю качественную и безупречную работу по поставкам трубопроводов высокого давления необходимых для строительства Верхнетагильской ГРЭС, ремонта Рязанской ГРЭС, согласно Контракта № Р25.02/12-14 от 25.12.2014г., поставке трубопроводов для Смоленской АЭС, согласно Контракта № ТД/Р01.01/02-16 от 01.02.2016г. По данным контрактам поставки выполнены в полном объеме и в указанные сроки, претензии к указанному оборудованию отсутствуют.

Плодотворное сотрудничество с **ООО «ЗЭМ ТММ-Энергобуд»** продолжается с 2014г. и до настоящего момента. За это время были заключены и исполнены контракты на изготовление и поставку Вашей организацией узлов и деталей трубопроводов высокого давления на общую сумму более 174 млн. рублей.

С уважением,
Генеральный директор




И.В.Стариков